
Lindevangskvarterets Vejejerlaug 

Der indkaldes hermed til generalforsamling i Lindevangskvarterets Vejejerlaug 
Tirsdag den 22 november 2022 Kl. 19:30 i Mødelokale Galleriet på Mantziusgården 

 

Dagsorden ifølge vedtægter: 

1. Valg af Dirigent 
2. Formandens beretning 
2.1 Præsentation af ny hjemmeside 
2.2 Information vedr. fjernvarme i Lindevangskvarteret 
3. Forelæggelse og godkendelse af revideret regnskab (Vedlagt) 
4. Forelæggelse af budget og fastsættelse af kontingent 2023 (vedlagt) 
5. Forslag fra bestyrelsen 
6. Forslag fra medlemmerne 
7. Forslag fra bestyrelsen om afholdelse af medlemsarrangement 
8. Valg af bestyrelse 
9. Valg af revisor og suppleant 
10. Eventuelt 

 

Ad. 4. Kontingent 
Bestyrelsen foreslår at øge vejejerlaugets kontingent til Kr. 2.400, - pr. parcel. 
Kontingentforøgelsen er begrundet med at vi ser ind i prisstigninger på styning af vejtræer, samt et behov 
for at øge opsparingen i drift og snefonden for at tilpasse kontingentet til de reelle omkostninger.  

Ad. 5. Forslag fra bestyrelsen  
Bestyrelsen ønsker at sætte en undersøgelse i gang for at afdække alternativer til brugen af urea til at holde 
vejene fri for is. Undersøgelsen skal afdække prisforskellen ved brug af Urea versus Salt, Grus og evt. andre 
metoder, og afdække de fordele og ulemper der måtte være.  
Outputtet fra undersøgelsen skal danne grundlag for en beslutningsproces ved næste års 
generalforsamling.  
 

Ad. 6 Forslag fra medlemmerne 
Der er ikke modtaget forslag fra medlemmerne 
 

Ad. 7 Forslag fra bestyrelsen om afholdelse af medlemsarrangement 
Bestyrelsen foreslår at der afholdes medlemsarrangement den 3. lørdag i August, hvilket bliver Lørdag den 
19 August 2023.  
  



Ad. 8. Valg af bestyrelse 
Følgende bestyrelsesposter er på genvalg 

a. Sekretær v. Lisbeth Wolff 
b. Kasserer v. Christina Rise Dahl 
c.  Træer og beplantning v. Henriette D. 
Lisbeth, Christina samt Henriette, ønsker alle at genopstille 

Ad. 9. Valg af Revisor & Suppleant 

Nicolai Moresco opstiller som revisor 
Revisor Suppleant – Pt. Mangler vi en Revisor Suppleant.  
 

 

 

Bestyrelsen opfodrer alle til at møde op på generalforsamlingen. 

 

På bestyrelsens vegne 

Lars Schulz Jakobsen 

 

 

 


